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Afgelopen vrijdag 7 september werden door de Gemeente Hilversum en Media Park Enterprise de 

resultaten gepresenteerd van onderzoeken naar de toekomst van het Media Park.  

 

Naar aanleiding van de berichtgeving daarover in de Gooi en Eemlander van maandag 10 september 

wil het CDA enkele verhelderende vragen stellen aan het college van B&W: 

 

1. De resultaten worden gepresenteerd onder auspiciën van de gemeente Hilversum - ze worden 

als co-author genoemd – wie zijn hierbij betrokken en hoe is dit plan tot stand gekomen? 

2. In hoeverre stroken de beelden die worden opgeroepen in het visiedocument met de 

meningen en ambities van het college? Specifiek worden in het krantenartikel aangehaald: 

a. Een nieuwe weg over de hei 

b. Een verdiepte Erfgooisersstraat 

c. Een verbreding van de Joh. Geradtsweg 

3. Wat zijn de randvoorwaarden die door het college worden gehanteerd bij het beoordelen van 

de maximum bouwhoogte? 

4. Op welke termijn zal er een commissieoverleg worden georganiseerd om de richting van de 

toekomstplannen voor het Mediapark bij de gemeenteraad te toetsen? 
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